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Голом Александра Субића у 32. минуту фудбалери Борца стигли су до побједе над
Челиком и гостовање на Отоци дочекују са учинком од два тријумфа и два пораза из
прва четири кола. Шеф стручног штаба Борца Винко Мариновић на синоћњој
прес-конференцији истакао је да екипа сада опуштеније дочекује наставак шампионата.

  

      

- Нама су три бода из дуела са Челиком изузетно важна јер испред себе у наредној
седмици имамо двије тешке утакмице, са Олимпиком и Широким Бријегом.
Утакмица са Зеничанима била је јако занимљива, динамична, а њен ток био је такав
да је Челик након нашег вођства лако могао да изједначи, али и да ми
удвостручимо предност. Побједом над Челиком са играча је спао и психошлошки
притисак јер дуго нисмо побиједили пред својим навијачима – рекао је Мариновић
на конференцији за новинаре након утакмице.

  

"Црвено-плави" су приказали много бољу игру него што је то био случај у мечу другог
кола против Сарајева, створен је велики број прилика пред голом Хиновића, али је
реализација и даље проблем.

  

- Било је неких чистих ситуација за постизање гола, али примјетно је да недостаје
концентрације у завршници. Драго ми је што екипа улази у шансе и надам се да
ћемо их убудуће и реализовати. Још један проблем је и игра у одбрани, коју морамо
да поправимо  – наставио је Борчев тренер.
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  У наредном колу, које се игра већ у сриједу, Борац гостује у Сарајеву екипи Олимпика.  - Као што сам рекао, двије тешке утакмица су пред нама, али путујемо у Сарајевoохрабрени побједама у посљедња два кола, које ће додатно подићи екипу. Заразлику од нас, Олимпик је сада под једном врстом притиска, побједа им јеимператив и у том њиховом морању видимо нашу шансу. Путујемо са жељом даосвојимо три бода, али ни неријешен исход не би био лош по нас  – истакао јеМариновић.  {youtube}_ssa1Tp9bCk{/youtube}  (борац-спорт)
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